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Szanowny Panie prezydenci

w imieniu mieszkaric6w wioctawka zwracam siq z uprzejmq prodbq o zaprowadzenieporzqdku i bezpieczetistwa na starym Rynku. iest to miejsce spetniajqce rolq wypoczynkowo
- rekreacyjn4 na ktdrym sq zbudowane fontanny z lawecikami parkowymi.

Niestety miejsce to jest wykorzystywane przez wioclawskich bezdomnych. Laweczki
wykorzystujq do spania i do miejsca biesiadowania, czqsto spoiywany jest alkohol. swojepotrzeby fizjologiczne zalatwiajq na miejscu gdzie biesiadujq. Czqsto dochodzi do kf6tni i
wykrzykiwania wulgaryzm6w. smr5d i fetor unoszQcy sig z miejsc biesiady bezdomnych
uniemoiliwia korzystanie z tego miejsca zgodnie z jego przeznaczeniem.

Stuiby odpowiedzialne za porzqdek i bezpieczeristwo miasta sq mafo skuteczne.
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